
Formandens Beretning 2022 

Daws og Velkommen for første gang i dette lokale. Det har været en hård sæson for 

formanden med min sygdom og alle de Corona problemer. Det har virkelig været 

bøvlet, men tråds alt det gennemførte vi en forsinket Byturnering, en holdturnering 

og i tirsdags fik vi afsluttet klub, det kommer jeg nærmere ind på senere. Vi må nok 

til og se mere fremad, hvis klubben ikke meget langsomt går i sig selv, vi skal da i det 

mindste holde frem til jubilæet. Jeg vil gøre mit bedste for at blive i klubben, også 

selvom jeg flytter væk fra byen. Da Lundeborg ser ud til og være afgået ved døden, 

vil Per og jeg se om vi kan finde en anden mulighed.  

Bestyrelsen… 

valgte op til denne sæson at flyttet lokale fra 1.210 til 1.212, da det ville spare penge, 

fordi holdkampene kunne være i lokalet med coronatiltag. Jo flere penge vi kan spare 

og med hjælp fra SH-kontoen undgår vi forhåbentlig flere år uden kontingent 

forhøjelse.  

Kommunen… 

Ja… det går fremad med bookningerne og det selvom vi er kommet under 

ungdomsklubben.  

Byturneringen… 

blev flyttet på grund af Corona frem til sæsonstart. Der var 6. deltagere og den gik 

over 10 runder. Der kom igen et navn på pokalen… det vil sige… hvad gør vi med 

pokalproblemet?  

Det nye navn er nemlig mig igen… Tillykke til mig selv. 

Den nye starter lige om lidt, så få dig tilmeldt inden den 6. marts 

Klubturneringen… 

var alle mod alle med 3 deltager i vær klasse… dobbelt rundet. 

Det betød at der skulle spilles 10 kampe… Det gav noget mere spil om titlen.  

1. klasses vinder og ny klubmester… Tillykke til Jørgen Nielsen. 

2. klasses vinder og ny oprykker… Tillykke til Per Andersen. 

Holdturneringen…  

kom i gang tråds Corona igen spøgte på sidelinjen og hold der trak sig. Vi skulle 

spille i mester 2 med kun 5 hold til sidst, altså kun 4 runder øre? 

Ribe ligger nr. 3 et ½ point efter Fredericia 3 med en runde tilbage den 13. marts i 

Fredericia. 

Syd Grand Prix…  

kører lidt Corona hakkende og så hvidt jeg ved, er der ikke nogen med fra Ribe? 

SkoleSkak…  

Jeg har nu hørt fra 3 forældre med børn på Riberhus… hvad skal vi gøre ved det? 

PokalSkak…  

Da bestyrelsen igen har bevilliget 500 kr. pr. hold, som går videre. Så jeg håber vi 

kan samle nogle hold til lørdag den 23. april… tak SydJysk… det er vores sidste 

runde i Bymesterskabet. 

Til sidst… 

vil jeg takke forsamling for støtten i de sidste par corona år eller som det gamle 

ordsprog… 

”Ungdommens synder må betales i alderdommen” 



 


